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تداوم پس لرزه ها در بندر چارک
 و انتظارات مردم

امام جمعه بندر چارک در این خصوص گفت : زمانی 
که بحرانی به وجود می آید،یکسری انتظارات از جانب 
مردم نیز ایجاد می شــود که مسئولان باید آن را عملی 
کنند تا ترس و وحشت از جامعه دور شود و آرامش به 

جامعه محلی بازگردد.
حجت الاســام جعفر رســتاخیز با اشاره به اینکه از 
ســاعات اولیه زلزله در بندرچارک مجموعه دولت و 
فرماندار شهرســتان بندرلنگه پای کار بوده و تشکیل 
جلســه ســتاد بحران را به همراه نماینده مرم غرب 
هرمزگان در مجلس و سایر مسئولان محلی داد، اظهار 
کرد: ارزیاب بنیاد مســکن انقاب اســامی از منازل 
زلزله زده و تــرک خورده در بندرچارک بازدید کرده 
و امیــدوارم این حوادث و مشــکات را به مقامات 

بالادستی هرچه سریعتر منعکس کند.
وی با بیان اینکه دغدغه مردم در خصوص اختصاص 
چــادر همچنان به قوت خودش باقی اســت، اضافه 
کرد: ابتدا قرار بر اسکان مردم در مدارس و سالن های 
ورزشی شــد که در همان جلسه اعام کردم به دلیل 
مسقف بودناین اماکن مردم استقبالی نمی کنند و همین 

موضوع رخ داد.
رستاخیز ادامه داد: با همکاری باشگاه ورزشی  ملوان 
نیــز تعداد ۲۰ چادر از ســوی جمعیت هال احمر و 
تعدادی چادر عشــایری نیز در این باشگاه برپا شد و 
سیستم سرمایشــی را از دفتر خودم، کمک مردمی و 
مدارس ســطح بندرچارک تهیه کردیم و اداره بنادر و 
فرودگاه های کیش ماشــین آتش نشانی و موتور برق 

را تخصیص داد.
وی بــا بیان اینکه در این بین تعدادی از شــهروندان 
بیمار بوده و قادر به جابجایی زیادی نیســتند و مردم 
درخواســت اعطای چادر به آن ها شدند، عنوان کرد: 
در این خصوص نیز باید ستاد بحران استان هرمزگان 
تصمیم بگیرد و این دغدغه مردم را برطرف کند زیرا هوا 

گرم است و پس لرزه ها همچنان تداوم دارد.
امام جمعه بندر چارک با اشــاره به اینکه اختصاص 
چادر به مردم در حیاط منزل شــان می تواند کمک 
شــایانی به رفع دغدغه های مردم باشد، اظهار کرد: 
در صورت خالی شــدن منازل ایجاد امنیت مشکل 
اســت در حالی که گزارش یک تا دو ســرقت در 
این بین به بنده شــده و می توانیم با اختصاص چادر 
به مردم هم امنیت منزل شــان حفظ شــود و هم در 
حین وقوع زلزله در چادر اســکان یابند و باید این 

موضــوع را هم در نظر گرفــت برخی منازل دیگر 
قابلیت اسکان ندارند.

در همین خصوص عضو شورای بندرچارک  در این 
مــورد گفت  : مردم چارک انتظار دارند مســئولان در 
اعطای چادر به منازل آســیب دیده همکاری کنند تا 

آرامش به بندرچارک بازگردد.
زارع با اشاره به اینکه تعداد پس لرزه ها کاهش یافته و در 
حال حاضر آرامش نسبی به بندرچارک بازگشته است، 
اظهار کرد: البته همچنان ترس و وحشت از وقوع زلزله 

در بندرچارک وجود دارد.
وی با بیان اینکه مردم انتظار دارند به منازل آسیب دیده 
و فاقد اسکان چادر اختصاص یابد، تصریح کرد: برخی 
منازل دچار ترک خوردگی شدید شده اند و مردم ترس 
از حضور در خانه دارند و درخواست برپایی چادر در 

منزل شان دارند.
زارع با اشــاره به اینکه ارزیاب بنیاد مســکن انقاب 
اسامی بازدیدی از منازل ترک خورده و آسیب دیده 
انجام داده اســت، اضافه کرد: مســئولان از فرماندار 
بندرلنگه تا بخشدار و نماینده مردم غرب هرمزگان در 
مجلس از این وضعیت بازدید کرده و مشــکات را 

مشاهده کرده اند.
در همین زمینه یکی از معتمدین محلی  نیز گفت : بعد 
از زلزله در بندرچارک نیز کلیپ هایی در فضای مجازی 
از وضعیت مردم منتشر کردم و پس از مسئولین نیز با 

تشکیل جلسه مشکات مردم را پیگیری کردند.
اشرفی با اشــاره به اینکه مهمترین درخواست مردم 

اعطای چادر بود، اظهار کرد: از ۵۰ چادر مصوب تنها 
۲۰ چادر اختصاص یافت و سایر چادرها از طریق امام 
جمعه بندرچارک و مردم فراهم شــد و مهمتر از آنکه 
سیستم سرمایشی با تدبیر امام جمعه چارک اختصاص 

یافت.
وی با بیان اینکه انتظار مردم شهردار و اعضای شورای 
چارک بیشتر از این هاست، خاطرنشان کرد: مردم در 
این چند روز اثری از شهردار و اعضای شورا ندیده اند 

در حالی که باید در این مواقع در کنار مردم باشند.
این معتمد محلی با اشاره به اینکه همچنان پس لرزه ها 
در بندرچارک وجود دارد، تصریح کرد: منازل بسیاری 
در محات قدیمی دچار ترک خوردگی شده و حتی 
منازل مسکن مهر در وضعیت نامناسبی هستند و مردم 
از اســکان در این منازل ترس دارند که با یک زلزله پر 

قدرت تر امکان ریزش وجود دارد.
وی با بیان اینکه امیدوارم مسئولان در اختصاص چادر 
امانی به مردم برای برپایی در حیاط منازل شان همراهی 
کنند، عنوان کرد: مردم چارک چشم انتظار حمایت و 

همکاری مسئولان هستند.
۲۵ خردادمــاه بود که در فاصله ۲۰ دقیقه چهار زلزله 
بالای ۴ ریشتر جناج و بندرچارک در استان هرمزگان 
را لرزاند. در ســاعت هــای ۱۰:۲۵، ۱۰:۲۹، ۱۰:۳۶ و 
۱۰:۴۵ چهار زمین لرزه به بزرگی به ترتیب ۴.۵، ۴.۴، 
۵.۲ و ۴.۲ در مقیاس ریشتر بندر چارک و جناح واقع 
در غرب استان هرمزگان را لرزاند و همچنان پس لرزه ها 

تداوم دارد.

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه
 به نشانی زیر مراجعه نمایید
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        اقتصاد کیش -  وقوع زلزله در غرب هرمزگان به ویژه بندرچارک همچنان در صدر اخبار محلی قرار داد و خواسته ها و انتظارات مردم نیز 
در فضای مجازی بازتاب گسترده ای داشته است. 

افزوده شدن ۱۱ رشته جدید به مرکز علمی 
کاربردی جهاددانشگاهی بندرعباس

اقتصاد کیش-  رییس مرکز آموزش علمی کاربردی جهاددانشگاهی استان هرمزگان 
از اضافه شدن ۱۱ رشته جدید کاردانی و کارشناسی ناپیوسته در پذیرش سال تحصیلی 

۱۴۰۲-۱۴۰۱ این مرکز آموزشی خبر داد. 
دکتر بیژن خشنود با اعام این خبر، گفت: این مرکز آموزشی برای نیمسال تحصیلی 
۱۴۰۲-۱۴۰۱ در دو مقطع کاردانی و کارشناسی ناپیوسته بدون آزمون پذیرش می کند.

 وی رشته های جدید اضافه شده در مقطع کاردانی را شامل مدیریت خدمات بندری. 
انبارداری. امور اداری. هتلداری. روابط عمومی. اتوماســیون صنعتی. تولید محتوای 

دیجیتالی و کسب و کارهای دیجیتالی بیان کرد.
خشنود اضافه کرد: عاوه بر این هشت رشته جدید در مقطع کاردانی سه رشته نیز در 
مقطع کارشناسی شامل مدیریت امور فرهنگی. تربیت مربی پیش دبستان. مهندسی 

فناوری شهرسازی به رشته های این مرکز آموزشی افزوده شده است.
رییــس مرکز آموزش علمی کاربردی جهاددانشــگاهی هرمزگان در پایان، پذیرش 
رشته های جدید مقاطع کاردانی و کارشناسی ناپیوسته را در راستای توسعه و گسترش 
رشــته های مهارتی، نیاز بازار کار، توسعه کارآفرینی و اشتغالزایی دانشجویان استان 

عنوان کرد.

رییس مرکز آموزش علمی کاربردی جهاددانشگاهی هرمزگان  
تخصیص بودجه مطالعات گلخانه ای و خبر داد:

معدنی مهمترین دغدغه اصلی دولت است

اقتصاد کیش-    استاندار هرمزگان گفت: تخصیص بودجه جهت مطالعات گلخانه ای 
و معدنی بعنوان مهمترین دغدغه اصلی دولت در اولویت قرار گرفت. 

مهدی دوستی در جلسه شورای اداری استان  هرمزگان بر توسعه زیرساخت ها، تکمیل 
زنجیره ارزش تولیدات معدنی، انجام مطالعات تحقیقاتی معدنی و گلخانه ای تاکید و 

اقدامات مهمی را مصوب کرد.
وی با بیان اینکه زیر ساخت های گاز،آب، برق،جاده، ورزشی، آموزشی، مخابرات و 
اینترنت در بخش مرکزی و روستاهای حاجی آباد تا هفته دولت و دهه فجر به بهره 
برداری می رسند، تصریح کرد: عمده مصوبات برق رسانی مربوط به زیرساخت های 

صنعتی و کشاورزی و چاه های آب است.
دوستی با اشاره به اینکه تامین نهال انجیردیم توسط دولت برای کشت ۱۰۰  هکتاری 
در ۵ روستای حاجی آباد مصوب شد، خاطرنشان کرد: در چند روز آینده معدن آهن 
هماتیت با ظرفیت تولید ۳۰۰هزار تن در مسیر توجه به حوزه  ی پر اشتغال و پر تولید 

معادن در حاجی آباد به بهره برداری خواهد رسید.
وی با بیان اینکه بزودی با کلنگ زنی فازدوم معدن سنگ آهن هماتیت با ظرفیت تولید 
۱ میلیون تن حاجی آباد به قطب هماتیت کشور تبدیل خواهد شد، خاطرنشان کرد: با 
اختصاص ۵۰۰ هکتار زمین به بخش صنعت حاجی آباد زمینه ایجاد زیرساخت های 
فرآوری محصولات معدنی و تکمیل زنجیره ارزش، فراهم می شود تا تولیدات معادن 

به صورت خام از استان خارج نشود.
استاندار هرمزگان با اشاره به اینکه ۲ سالن ورزشی و ۹ زمین چمن مصنوعی تا دهه 
فجر به بهره برداری خواهد رسید، اضافه کرد: طی ۴ ماه آینده درمانگاه تامین اجتماعی 
با همراهی کمیته امداد امام خمینی)ره( با تمامی تجهیزات در اختیار مردم حاجی آباد 

قرار خواهد گرفت.
 دوســتی در پایان عنوان کرد: تخصیص بودجه جهت مطالعات گلخانه ای و معدنی 

بعنوان مهمترین دغدغه اصلی دولت در اولویت قرار گرفت.

استاندار هرمزگان:

مبارزه با مواد مخدر نیازمند تحول
 و بازنگری جدی است

اقتصاد کیش-  سرپرست معاونت سیاسی و امنیتی استانداری هرمزگان گفت: مبارزه با 
پدیده شوم مواد مخدر نیازمند تحول و بازنگری جدی در برنامه ها است.

احسان کامرانی در جلسه شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان، با اشاره به اهمیت 
مبارزه دقیق با مواد مخدر، عنوان کرد: مبارزه با پدیده شوم مواد مخدر به دلیل آثار سویی 

که در جامعه دارد از اهمیت بسزایی برخوردار است.
وی افــزود: تولیــد و قاچاق انواع مواد مخدر به ویژه مواد مخدر صنعتی نگرانی های 
بسیاری را در بین کشورها به وجود آورده که مبارزه با آن برای جلوگیری از گسترش 

آثار مخرب آن اجتناب ناپذیر است.
سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، خاطرنشان کرد: 
جمهوری اسامی ایران در امر مبارزه با مواد مخدر هزینه های بسیار داده تا از گسترش 
این پدیده در جهان جلوگیری شود و ایران در این زمینه نیازمند حمایت جامعه بین الملل 

است.
کامرانی، تصریح کرد: مبارزه با تولید، قاچاق و توزیع انواع مواد مخدر نیازمند تحول و 
بازنگری جدی است تا به اهداف مورد نظر برسیم. انجام مطالعات علمی در زمینه مقابله 
و مبارزه با مواد مخدر با بهره گیری از ظرفیت دانشگاه ها و مراکز علمی و پژوهشی در 

این رابطه ضروری است.
سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، اظهار داشت: آگاهی 
بخشی در خصوص آثار مخرب مصرف مواد مخدر و بخصوص مواد مخدر صنعتی در 
جامعه برای پیشگیری از گسترش این پدیده شوم که باعث از دست رفتن سرمایه های 

انسانی می شود ضروری است.
کامرانی خاطرنشــان کرد: تشریح آثار مخرب مصرف مواد مخدر برای خانواده ها با 
بهره گیری از ظرفیت صداوســیما، رسانه ها، شبکه های اجتماعی و پتانسیل فضای 

مجازی در دستور کار قرار گیرد.
وی افزود: ایجاد شرایط مناسب برای اشتغال جوانان و مهیا کردن محیط های سالم و 
شاداب برای گذراندن اوقات فراغت با تفریحات سالم می تواند در جلوگیری از گرایش 

جوانان به مصرف مواد مخدر تاثیر گذار باشد.
سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، تصریح کرد: ارائه 
آموزش های لازم به دانش آموزان و دانشجویان در مدارس و دانشگاه ها در خصوص 

آثار سوء مصرف مواد مخدر از اهمیت بسزایی برخوردار است.
کامرانی با تاکید بر تقویت توان نیروی انتظامی در مبارزه با مواد مخدر، تصریح کرد: 
نیروی انتظامی اعم از پلیس مبارزه با مواد مخدر، دریابانی و مرزبانی در امر مبارزه از 
نظر بودجه، نیروی انسانی و تجهیزات نیازمند حمایت ویژه هستندو از همه ظرفیت ها 

برای تقویت این نیرو بایستی بهره گرفته شود.
وی با اشــاره به در پیش بودن هفته مبارزه با مواد مخدر، افزود: در هفته مبارزه با مواد 
مخدر دســتاورد های کارامد اســتان در زمینه مبارزه با این پدیده و همچنین اجرای 
برنامه های پیشگیری و آگاهی بخشی در دستور کار شورای هماهنگی مبارزه با مواد 

مخدر استان قرار گیرد.

سرپرست معاونت سیاسی و امنیتی استانداری هرمزگان:

هفته ای یک کشتی مسافری بین بندر 
شهید باهنر و شارجه رفت وآمد دارد

اقتصاد کیش- مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان با بیان ظرفیت ها 
و توانمندی های این بندر همچنین با بیان اینکه سفر دریایی بندر شهید باهنر به بندر 
شارجه امارات متحده عربی هر هفته انجام می شود، گفت: هفته ای یک کشتی تندرو 

بدلیل نبود تقاضا در این مسیر رفت و آمد دارند.
حمید رضا محمد حسینی  طول این سفر دریایی را ۶ ساعت عنوان کرد و افزود: سفر 
دریایی به شارجه در گذشته بین ۹ تا ۱۱ ساعت زمان می برد اما اکنون کشتی تندرو این 

میزان به پنج ساعت کاهش یافته است.
وی ادامه داد:۵۷ درصد علت قیمت بالای بلیط، سوخت بانکرنیک است که نزدیک 
به ۸۴۰  میلیون ریال پول سوخت آن می شود که بنا شده به دستور رییس جمهور به 
مسوولان گردشگری این قیمت سوخت کاهش یابد و اکنون در این راستا مصوبه هیات 
وزیران گرفته شده و منتظر اعام نهایی آن هستیم و  اگر این کار صورت گیرد قیمت 
سوخت به زیر ۲۰۰ میلیون ریال می رسد و قیمت بلیط نیز یک سوم پایین تر می آید.

این مسوول ادامه داد: موضوع بعدی تعرفی های بندری است که اگر انجام شود امید 
داریم مشکات مردم در این بخش نیز کاهش یابد.

ایــن بندر ظرفیت های لازم برای صادرات میــوه و تره بار به عنوان بزرگترین پایانه 
صادراتی میوه  و تره بار کشور، صادرات میعانات گازی به عنوان تنها پایانه صادرات 
میعانات گازی، خطوط منظم حمل و نقل دریایی کانتینر یخچالی به بنادر حاشیه خلیج 
فارس، وجود خطوط منظم جابه جایی مسافر به کشورهای حاشیه خلیج فارس دارد.

 نزدیکی به مراکز خرید، دارای بالاترین استانداردها در خصوص نگهداری، ایمن و 
امن کالاهای ورودی و خروجی در بندر، نزدیکی به جزایر قشم، هرمز و غیره، کمترین 
فاصله دریایی با بنادر مهم از جمله جبل علی، شارجه و دبی، نزدیکی به صنایع تولیدی، 
صنعتی و پتروشیمی، امکان پهلوگیری کشتی های بزرگ با حداکثر آبخور ۱۱.۵ متر از 

ظرفیت ها و مزیت های بندرشهید باهنر است.
با توجه به ظرفیت ها و توانمندی بندر شهید باهنر از مهرماه سال ۱۳۹۵ خط مسافری 
بندر عباس به بندر خصب و همچنین خط تجاری بندر شهید باهنر به بندر شناص عمان 

با حضور جمعی از مقام های دو کشور راه اندازی شد.
بندر شــهید باهنر در ســال ۱۳۹۹، با تناژ ۷۴۵ هزار و ۸۴۱ تن رتبه اول در صادرات 
محصولات کشــاورزی را به ثبت رســانده است، همچنین صادرات کالاهای نفتی 
۲۱درصد و صادرات کالاهای غیرنفتی هم ۱۸ درصد رشــد را نسبت به مدت مشابه 

در سال قبل نشان داده اند.

مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان:

تولید دو اثر موسیقی در صداوسیمای 
خلیج فارس

اقتصاد کیش-   دو اثر موسیقی با عناوین »نیمه پنهان ماه« و »صدای پای بهار«در 
واحد شعر و موسیقی صداوسیمای مرکز خلیج فارس تولید شد.

به گزارش  اقتصاد کیش  قطعه موسیقی»نیمه پنهان ماه« به خوانندگی سیاوش بی 
روا ، تنظیم کننده عمران طاهری ، شعری از ابوذر مرادی و آهنگ سازی مهدی 

آرامباش با مدت زمان ۳ دقیقه تولید و تصویب شد.
همچنین قطعه موسیقی»صدای پای بهار« به خوانندگی مسعود جعفری بفرویی، 
تنظیم و آهنگســازی مهدی آرامباش ، شــعری از شاعر مرضیه امیر سرداری با 
مدت۳ دقیقه و ۲۰ ثانیه تولید و تصویب و آماده پخش از شــبکه های اســتانی 

وسراسری شد.

معاون امور دریایی سازمان بنادر و دریانوردی:

نوسازی شناورها و ساماندهی سفرهای دریایی 
اولویت اصلی بنادر است

اقتصاد کیش-  معاون امور دریایی ســازمان بنادر و 
دریانوردی گفت: نوســازی شــناورها و ساماندهی 
سفرهای دریایی و حمایت از تولید داخل و شرکت های 
دانش بنیان اولویت های این ســازمان در سال ۱۴۰۱ 

است.
مجید علی نازی در حاشــیه بازدیــد از دوازدهمین 
نمایشگاه بین المللی صنایع دریایی و دریانوردی کیش 
اظهار داشــت: امیدواریم شاهد استفاده حداکثری از 
ظرفیت دریایی، صنایع دریایی و دریانوردی کشــور 
باشیم و در این راستا، نیازمند شناسایی بازارهای هدف 

و بازاریابی مناسب هستیم.
وی ادامه داد: شــرکت های مختلفی در حوزه صنایع 
دریایی و دریانوردی، فعالیت می کنند و ممکن است 
حمایت های لازم از برخی شــرکت های دانش بنیان 
وجود نداشته باشد، بنابراین باید به گونه ای عمل کرد 
که حمایت و پشتیبانی مناسب از شرکت های مذکور 

در دستورکار قرار گیرد.
معاون امور دریایی سازمان بنادر و دریانوردی با تاکید 
بر اینکه رویکرد سازمان بنادر، حمایت از تولید داخل و 
شرکت های دانش بنیان در حوزه دریایی است، عنوان 
کرد: سازمان بنادر در راستای تحقق شعار سال ۱۴۰۱ که 
از سوی مقام معظم رهبری تولید؛ دانش بنیان و اشتغال 

آفرین نام گذاری شده است، حرکت می کند.
علی نازی افزود: ســازمان بنادر همواره حمایت های 
مادی و معنوی از شــرکت های دانش بنیان را مدنظر 
قرار داده اســت و در راســتای حمایت مالی از طریق 
وجوه اداره شده، تسهیات ویژه ای در حوزه ساخت 
صنایع دریایی تدارک دیده شــده و حمایت خاص از 

شرکت های دانش بنیان، دنبال می شود.

وی با بیان اینکه ســازمان بنادر و دریانوردی در حوزه 
حمایت از شــرکت های دانش بنیان در کشور سرآمد 
اســت، گفت: سازمان بنادر در حوزه های دانشگاهی 
و علمی، گام به گام با دانشــگاه هــا، حرکت کرده و 
خوشبختانه موفقیت های بسیاری به دست آمده است.

معاون امور دریایی سازمان بنادر و دریانوردی با اشاره به 
اینکه سازمان بنادر در حوزه نوسازی ناوگان به صورت 
مدون برنامه ریزی کرده است، اظهار داشت: سیاست 
و رویکرد ســازمان بنادر و دریانوری در سال ۱۴۰۱، 
نوسازی و ساماندهی سفرهای دریایی ایمن و راحت 
است و دستیابی به این هدف، جزو اولویت های اصلی 
به شــمار می رود و تسهیات مورد نیاز هم از سوی 

سازمان بنادر، در نظر گرفته شده است.
دوازدهمین نمایشــگاه صنایع دریایی و دریانوردی با 

حضور حدود ۱۰۰ شرکت فعال در این عرصه عصر 
دوشنبه ۲۳ خرداد در نمایشگاه بین المللی جزیره کیش 
گشــایش یافت.  این نمایشــگاه تا ۲۶ دایر بوده و با 
حمایت، سازمان بنادر ودریانوردی، سازمان منطقه آزاد 
کیش، شورای عالی دریایی کشور و انجمن مهندسی 
دریایــی ایران و با حضور فعالان داخلی و بین المللی 
صنعت دریایی در فضایی به وسعت ۱۸ هزارمترمربع 

در حال برگزاری است.
فراهم شدن زمینه های رشد و توسعه اقتصاد دریا محور، 
رونق کســب و کارهای صنعت دریایی در زمینه های 
کشــتیرانی، طراحی، کشتی ســازی، بنادر، شیات، 
دریانوردی، محیط زیست، گردشگری، فراساحل و 
توسعه سواحل مکران در جنوب کشور از دیگر اهداف 

برپایی این نمایشگاه است.


